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Το πρώτο ηλεκτρικό Semi truck της Tesla
απέκτησε η PepsiCo, 5 χρόνια μετά την «επίσημη
πρώτη» του (video)

2022/12/05 10:30 στην κατηγορία LOGISTICS

Η Tesla πραγματοποίησε τις πρώτες παραδόσεις του ηλεκτρικού Semi truck
φορτηγού της σε πελάτη, πέντε χρόνια μετά την πρώτη παρουσίαση του βαρέως
τύπου οχήματος.

Σύμφωνα με τα διεθνή μέσα ενημέρωσης, σε σχετική εκδήλωση παρουσιάστηκαν δύο
καμπίνες φορτηγών στολισμένες με τα χρώματα της Pepsi και της Frito-Lay, της
θυγατρικής της PepsiCo για σνακ τρόφιμα.

Το Tesla Semi παρουσιάστηκε για πρώτη φορά το 2017. Τότε, ο διευθύνων
σύμβουλος της Tesla, Elon Musk, είχε δηλώσει ότι η παραγωγή θα ξεκινήσει το 2019.

Ωστόσο, κατά τη διάρκεια της επίσημης παρουσίασης του οχήματος, στο εργοστάσιο
της Tesla στο Sparks της Νεβάδα, ο Musk ουδέποτε ανέφερε πόσα φορτηγά θα
παραδοθούν στην πραγματικότητα στην PepsiCo ή πόσα παρήχθησαν και με τι ρυθμό.

Το πλήρως ηλεκτρικό φορτηγό διαθέτει μια ασυνήθιστη σχεδίαση, όπου ο οδηγός
κάθεται στο κέντρο της καμπίνας και όχι στη μία πλευρά του οχήματος. Η Tesla έχει
πολλάκις καυχηθεί για τις επιδόσεις του φορτηγού, λέγοντας ότι επιταχύνει πολύ πιο
γρήγορα, ακόμη και πλήρες φορτίου, από τα συμβατικά φορτηγά που κινούνται με
ντίζελ.

Βίντεο κατά τη διάρκεια της παρουσίασης έδειξε, σύμφωνα με την Tesla, ένα 
πλήρως φορτωμένο Tesla Semi να επιταχύνει σε απότομο βαθμό και να
προσπεράσει άλλα φορτηγά.

Δεδομένου ότι δεν διαθέτει κιβώτιο ταχυτήτων, όπως τα φορτηγά ντίζελ, είναι
επίσης πολύ πιο εύκολο στην οδήγηση από άλλα φορτηγά, σύμφωνα με το Musk.
Επίσης, μπορεί να διανύσει 500 μίλια με μία μόνο φόρτιση, ενώ διαθέτει τρεις
ηλεκτροκινητήρες, ο ένας εκ των οποίων οδηγεί το φορτηγό τις περισσότερες φορές
ενώ οι άλλοι δύο χρησιμοποιούνται κυρίως για επιτάχυνση.

Ο Musk και ο Dan Priestley, ανώτερος διευθυντής του τομέα Μηχανικής Φορτηγών
της Tesla, υπερηφανεύτηκαν επίσης για τους νέους εξαιρετικά γρήγορους φορτιστές



«μεγαβάτ» που θα χρησιμοποιηθούν για να φορτίζουν γρήγορα οι μπαταρίες του
φορτηγού, αλλά δεν είπαν πόσο χρόνο θα χρειαστεί για να επαναφορτιστεί το
φορτηγό.

«Αυτοί οι φορτιστές θα διατεθούν για χρήση από τους οδηγούς Cybertruck, όταν το
pickup truck της Tesla κυκλοφορήσει», τόνισε ο Musk.

Τέλος,, ο διευθύνων σύμβουλος της Tesla σχολίασε την εξωτερική εικόνα του Semi
Truck λέγοντας «αν θέλετε το πιο κακόγουστο φορτηγό στο δρόμο, αυτό είναι».

Να σημειωθεί ότι, η εκδήλωση ολοκληρώθηκε με τον Musk να προχωρά στην
παράδοση των καρτών-κλειδιών σε δύο στελέχη της PepsiCo Inc.

Κατά τη διάρκεια της τελευταίας παρουσίασης των αποτελεσμάτων της Tesla, ο
Musk δήλωσε ότι η εταιρεία στοχεύει στην παραγωγή 50.000 Semi για τη Βόρεια
Αμερική το 2024.


